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Protokół Nr 211/2024 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 18 stycznia 2024. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek 

Członek Zarządu: Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik, Skarbnik Powiatu – 

Renata Mróz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – 

Joanna Maksym, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – Agnieszka 

Szczepkowska, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami -  Marek 

Kaszubski,  p.o dyrektora ZOZ w Nidzicy - Anna Szypulska.  

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek:  

I Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 

II Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji 

ze środków budżetu Powiatu Nidzickiego na realizację prac remontowych, konserwatorskich oraz 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, sposobów jej rozliczania oraz 

sposobów kontroli w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu Ochrony Zabytków 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie ustalenia na rok 2024 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, 

form i specjalności kształcenia. 

III Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 

1. Wniosek o uzgodnienie projektu planu w obrębie geodezyjnym Sarnowo i Zakrzewo gmina 

Kozłowo. 

2. Wniosek o uzgodnienie projektu planu w obrębie geodezyjnym Zalesie. 

3. Wniosek o udzielenie informacji w sprawie planu w obrębie Załuski. 

IV Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia o pow. 44,82 m² stanowiącego własność Powiatu Nidzickiego, będącego w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie: udzielenie pełnomocnictwa 

procesowego dla radcy prawnego Malwinie Wajda- Bałdyga. 

2. Wydanie upoważnień dla dyrektorów jednostek organizacyjnych Powiatu Nidzickiego. 

 

Ad. I.1 

 

P. Anna Szypulska powiedziała, że chciałaby na dzisiejszym zarządzie przedstawić sprawy 

finansowe ZOZ w Nidzicy. 

Starosta P. Marcin Paliński zapytał jak wygląda kwestia interny w ZOZ w Nidzicy.  

P. Anna Szypulska wyjaśniła, że jest trudna sytuacja, oddział jest ponad normę założony, a 

lekarze są bez wsparcia kadrowego. Dodała, że jest problem z karetkami i nie mamy co zrobić z 

pacjentami. Powiedziała, że zostało wystosowane pismo do dyspozytorni o wstrzymanie i 

kwestionowanie zgłoszonych łóżek w szpitalu. Są to problemy z którymi się ZOZ boryka 

ponieważ przyjeżdżają karetki z pacjentami natomiast nie ma wolnych miejsc. Mając 2 wolne 

miejsca na izbie przyjęć powinniśmy tego pacjenta zabezpieczyć i zdecydować czy go gdzieś 
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odesłać, ale nie ma lekarza, który zajmie się takim pacjentem. Oprócz tego lekarz, który miałby 

zająć się tym pacjentem zapewnia bezpieczeństwo pacjenta na internie, rehabilitacji, geriatrii i 

jeszcze w zakładzie opiekuńczo-leczniczym. Ponadto, P. Anna Szypulska powiedziała, że cały 

czas usilnie pracuje, aby pozyskać nowe osoby do pracy. Poinformowała, że jest lekarz który 

zdeklarował się że w maju/czerwcu powróci do pracy i zabezpieczy ewentualnie geriatrię. 

Dodała, że jest też umówiona na rozmowę z lekarzem, który sam zgłosił swoją aplikację do pracy 

w odpowiedzi na ogłoszenie o pracę które się ukazało. Być może rozmowy będą owocne. Jest też 

1 lekarz internista, która też jest zainteresowana pracą. P. Anna Szypulska dodała, że lekarze są 

obciążeni pracą i nie ma zabezpieczenia kadrowego na ten moment. Wypłynęła od lekarzy 

propozycja zawieszenia oddziału internistycznego, na co P. Anna Szypulska nie wyraziła zgody. 

Starosta P. Marcin Paliński dodał, że decyzja Rady Społecznej ZOZ będzie tożsama z poprzednią 

decyzją, czyli Rada nie wyrazi na to zgody. P. Starosta zapytał czy interna dalej funkcjonuje w 

ograniczonym zakresie.  

P. Anna Szypulska odpowiedziała, że nie. Jest 17 osób chorych.  

Starosta dopytał, czy w pełnym zakresie tych 33 łóżek 

P. Anna Szypulska odpowiedziała, że nie. W tych 10 łóżek zgłoszonych 

Starosta P. Marcin Paliński powiedział, że oznacza to, że każdy dzień kiedy interna pracuje  

w mniejszym zakresie to przynosi straty.  

P. Anna Szypulska powiedziała, że jeśli pozyskamy kadrę to wszystko jesteśmy w stanie nadrobić. 

Jesteśmy w stanie geriatrię i rehabilitację uruchomić na pełen obrót.  

Starosta dodał, że uważa, że zawieszenie interny nie wchodzi w grę, po to nastąpiły pewne 

zmiany, aby tego uniknąć. Na pewno trzeba zrobić wszystko, żeby interna działała w pełnym 

zakresie.  

P. Anna Szypulska poinformowała, że mamy ponad 2 mln zł zaległości i zobowiązań. Było to 

ujęte w planie finansowym, które było przedłożone dla zarządu. Stan środków wynosi  992 tys. 

zł. Powiedziała, że ZOZ stara się wypłacać na bieżąco wynagrodzenia dla pracowników, 

problemem są wynagrodzenia kontraktowe i  jest to kwota 1.500,000 zł. Wynagrodzenia 

kontraktowe wypłacane są ratalnie. 

Starosta P. Marcin Paliński zapytał jakie jest rozwiązanie tego problemu. 

P. Anna Szypulska zapytała, czy Starostwo mogłoby wspomóc ZOZ 2 mln zł. Dodała, że zostało 

wystosowane pismo o zwiększenie rachunku kredytu odnawialnego, które z racji tego, że bilans 

jest ujemny to nie zostało pozytywnie rozpatrzone. P. Anna Szypulska powiedziała, że ZOZ 

stawia teraz na komercję, a pracownicy mają przygotować pakiety dla pacjentów, przygotować 

rehabilitację ambulatoryjną oraz trzeba będzie zrobić roszady kadrowe i godzinowe pracy.  

P. Renata Mróz powiedziała, że z analizy lat wzrosły bardzo koszty wynagrodzenia. Dodała, że 

jeśli nie zwiększa się przychodów, a koszty dalej są wysokie to nawet jeśli Starostwo 

wspomogłoby ZOZ 2 mln zł to nic to nie pomoże, jeśli koszty dalej będą przerastały przychody. 

Starosta powiedział, że dlatego zależy nam, aby interna funkcjonowała w pełnym zakresie  

ponieważ przynosi przychody. Powiedział, że jeśli chodzi o środki to sytuacja została 

zasygnalizowana. Trzeba będzie teraz tą kwestię przemyśleć. Dodał, że chciałby, aby P. Anna 

Szypulska przedstawiła sytuacje szpitala na najbliższej sesji Rady Powiatu, aby mieszkańcy mieli 

obraz tego co dzieję się na tą chwilę w ZOZ. 

P. Lech Brzozowski zapytał, o zatrudnienie pielęgniarek i obsługi. Powiedział, że zatrudnienie w 

ZOZ drastycznie wzrosło do 365 osób zatrudnionych, zapytał, czy w tych obszarach 

zawodowych nie ma przyrostu.  

P. Anna Szypulska powiedziała, że te 365 osób zatrudnionych pracuje w różnych wymiarach 

czasu pracy. Są osoby, które zatrudnione są na umowie zlecenie i wykonują pracę w wymiarze 

godzin np. 48 (np. 1 osoba). Jeśli chodzi o zasoby kadrowe: pielęgniarskie i opiekunów 

medycznych są one ograniczone do minimum. Ewentualnie jeśli kogoś brakuje to robi się 

przesunięcia na poziomie norm zatrudnienia. Dodała, że nie ma nadwyżki. 
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Starosta P. Marcin Paliński postanowił, aby przerwać obrady posiedzenia Zarządu Powiatu, 

ponieważ o godz. 13:00 swoje obrady rozpoczyna Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Nidzicy. Mając na uwadze 

powyższe P. Starosta postanowił, aby obrady Zarządu wznowić po zakończeniu obrad ww. 

Komisji. 

 

godz. 14:35 Starosta P. Marcin Paliński wznowił posiedzenie Zarządu Powiatu. Posiedzenie rozpoczęło się bez 

udziału Wicestarosty P. Pawła Przybyłka.  

 

Ad. II. 1 

 

P. Joanna Maksym przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji ze środków budżetu Powiatu Nidzickiego na realizację 

prac remontowych, konserwatorskich oraz roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach środków pozyskanych z 

Rządowego Programu Ochrony Zabytków.    

 
Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwalę Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie przyjęcia 

Regulaminu udzielania dotacji ze środków budżetu Powiatu Nidzickiego na realizację 

prac remontowych, konserwatorskich oraz roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, sposobów jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach środków 

pozyskanych z Rządowego Programu Ochrony Zabytków, liczbą głosów: 4 - „za”,  

0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. II.2 

 

P. Joanna Maksym przestawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie 

ustalenia na rok 2024 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego oraz maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat, form i specjalności kształcenia.  

 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwalę Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie ustalenia 

na rok 2024 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego oraz 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, form i specjalności kształcenia, liczbą 

głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad.III.1 

 

P. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek o uzgodnienie projektu planu w obrębie 

geodezyjnym Sarnowo i Zakrzewo gmina Kozłowo. P. Kierownik poinformowała pod jakie 

tereny zostanie przekazany projekt planu tj. pod elektrownie słoneczną i pod teren rolniczy z 

nakazem zabudowy. 

 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie zatwierdził wniosek o uzgodnienie projektu 

planu w obrębie geodezyjnym Sarnowo i Zakrzewo gmina Kozłowo: 4- „za”, 0- 

„przeciw”, 0- „wstrzymuje się”. 
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Ad.III.2 

 

P. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek o uzgodnienie projektu planu w obrębie 

geodezyjnym Zalesie. P. Kierownik poinformowała, że działka częściowo jest w terenie 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej lub usług na której jest już budynek ,a częściowo teren 

zabudowy zagrodowej. 

 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 

 Ad.III.3 

 

P. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek o udzielenie informacji w sprawie planu w 

obrębie Załuski. Do Pana Burmistrza wpłynęło pismo w związku z postanowieniem 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego. Prosi o informację o wybranym sposobie 

uzgodnienia projektu planu po otrzymaniu postanowienia oraz wskazania daty wpływu 

postanowienia do organu. Zarząd Powiatu wydał postanowienie o odmowie uzgodnienia projektu 

planu na m. Załuski. Postanowienie wpłynęło do Starostwa Powiatowego 31 grudnia 2023 r. o 

uchyleniu w całości postanowienia organu I Instancji, czyli Zarządu Powiatu. 

P. Lech Brzozowski zapytał, co my teraz musimy zrobić ? 

P. Agnieszka Szczepkowska odpowiedziała, że Samorządowy Kolegium Odwoławczy zarzuca, 

że Zarząd Powiatu niezgodnie ze swoimi kompetencjami odmówił uzgodnienia, a powinien 

uzgodnić pod kontem odpowiednich zadań rządowych i samorządowych. Przepisy ustawy o 

planowaniu mówią jasno, że jeżeli w ciągu tego terminu wskazanego Zarząd nie zajmie 

stanowiska to uważa się, że jest uzgodnione.  

 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

 

Ad. IV.1 

 

P. Marek Kaszubski poinformował, że wpłynął wniosek Stowarzyszenia Rady Abstynentów 

„NIDA” z prośbą o wsparcie w formie lokalu. Dodał, że do tej pory sposób finansowania 

wynajmowanego lokalu odbywał się przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Nidzicy. Z 

uwagi na zmianę sytuacji prawnej Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej nie jest w stanie 

finansować statutowej działalności. 

P. Starosta Marcin Paliński dodał, że Stowarzyszenie nie prowadzi działalności gospodarczej 

nie utrzymuje się ze składek. P. Starosta zapytał, czy państwo wstępnie akceptują, abyśmy 

poszukali możliwości do zaradzenia problemowi ? 

Członkowie Zarządu wyrazili zgodę. 

  

        Zarząd przyjął powyższą informację do wiadomości.  

 

 godz. 14:59 do posiedzenia Zarządu dołączył Wicestarosta P. Paweł Przybyłek 

 

P. Marek Kaszubski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

pomieszczenia o pow. 44,82 m² stanowiącego własność Powiatu Nidzickiego, będącego w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. Firma AUTO SZKOŁA 

WAŚNIEWSKI wystąpiła z wnioskiem o przedłużenie umowy na wynajem pomieszczenia w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy na prowadzenie zajęć teoretycznych w ramach 

kursów na prawo jazdy. Z uwagi na to, że jest to kolejna umowa wymagana jest zgoda Zarządu.  

W uchwale wyraża się zgodę Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy na 
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oddanie w najem na okres 2 lat na rzecz firmy – AUTO SZKOŁA WAŚNIEWSKI, 

pomieszczenia o pow. 44,82 m² znajdującego się w budynku położonym w Nidzicy przy ul. 

Jagiełły 1, pod warunkiem dokonania waloryzacji czynszu z tytułu najmu nieruchomości w 

oparciu o średnioroczny wskaźnik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych za rok ubiegły 

ogłaszany przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. Stawka za miesiąc wynosi 177,49 zł. 

Sala byłaby w użytku 6 godz. miesięcznie. 

           

 godz. 15: 05 posiedzenie Zarządu opuścił  Wicestarosta P. Paweł Przybyłek.. 

 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwalę Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w najem pomieszczenia o pow. 44,82 m² stanowiącego własność 

Powiatu Nidzickiego, będącego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Nidzicy, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

P. Marek Kaszubski poinformował, że Zespół Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy zawarł 

umowę z firmą NAPIX na wynajem części pomieszczeń w budynku szkoły zajmowanych dotąd 

przez Związek Nauczycielstwa Polskiego. Przedmiotem umowy jest wynajem pomieszczeń o 

powierzchni 20,22 m². Na pozostałą część lokalu Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy zawarł umowę z Zarządem Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

P. Starosta Marcin Paliński zapytał, czy ogólna kwota się nie zmniejszyła ? Rozumiem, że 

zostaną dwa podmioty. 

P. Marek Kaszubski odpowiedział, że nic się nie zmieniło.  

 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie wyraził zgodę w sprawie udostępnienia 

pomieszczenia Związkowi Nauczycielstwa Polskiego oraz firmie NAPIX, 4 - „za”, 0- 

„przeciw”, 0-„wstrzymuje się”.     

   

P. Lech Brzozowski zapytał, o Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością 

Intelektualną- Koło w Nidzicy, które chciałoby wykupić działkę i uregulować stan prawny 

nieruchomości położonej w Napiwodzie . P. Marek Kaszubski dodał, iż jest duży problem z 

regulacją stanu prawnego tej możliwości. Być może to się zmieni jeżeli wystąpią o nabycia prawa 

własności użytkowania wieczystego działki, na której znajduje się część budynku. Przy dobrej 

woli można by było połączyć wszystkie te działki w jedną i rozliczyć poszczególne lokale w 

stosunku do powierzchni całej tej nieruchomości wtedy byłaby możliwość nabycia tego lokalu w 

sposób formalny i zgodnie z prawem. W tej chwili jest to niemożliwe. Doprowadzenie do stanu 

faktycznego będzie niezgodne z działalnością statutową, ponieważ jako powiat byśmy musieli 

nabyć jakąś część, która nie należała do powiatu.  

 

Ad. V. 1 

 

W dalszej części obrad, P. Renata Mróz przedstawiła w imieniu Sekretarz Powiatu P. Iwony 

Urbanowicz projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie: udzielenie pełnomocnictwa 

procesowego dla radcy prawnego Malwinie Wajda- Bałdyga. Uchwała udziela pełnomocnictwa 

radcy prawnemu Malwinie Wajda-Bałdyga z kancelarii Legalexpert Radcy Prawni Markiewicz 

spółka partnerska w Warszawie Oddział w Olsztynie do reprezentowania Powiatu Nidzickiego  

sprawie zawezwania do próby ugodowej toczącej się z wniosku Roberta Bobrowskiego przed 

Sądem Rejonowym w Nidzicy, Wydziałem I Cywilnym, sygn.. akt I Co 442/23, z prawem 

udzielania dalszych pełnomocnictw.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwalę Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie: 

udzielenie pełnomoctwa procesowego dla radcy prawnego Malwinie Wajda- Bałdyga, 

liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

Ad. V. 2 

 

Następnie, P. Renata Mróz przedstawiła upoważnienia dla: 

- Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Nidzicy; 

- Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy; 

- Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy; 

- Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy; 

- Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie; 

- Dyrektora Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy; 

- Dyrektora  Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy; 

- Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy; 

- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy; 

 

w których Zarząd Powiatu w Nidzicy upoważnia ww. osoby do zaciągania zobowiązań z tytułu 

umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 

budżetowy. Upoważnienie obowiązuje w roku budżetowym 2024.  

 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie wyraził zgodę na wydanie upoważnień dla ww. 

dyrektorów, liczbą głosów: 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

Protokołowała: 

 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 

 


